
Zápisnica zo zasadnutia Rady ZSF dňa 30. 1. 2025 o 18:00 hodine 
online prostredníctvom aplikácie Zoom 

   

                        
 

 

Prítomní:  
Pavol Lazar   
Zdeněk Baliga   
Daniela Schmidtová  
Vojtech Jankovič  
František Divok  
Jozef Džubák  
Janka Huljaková  
Milan Šajgalík  od 19.00 
Martin Polovka za RK ZSF o 19.00 

  
1. Otvorenie   
       Predseda ZSF Pavol Lazar uvítal účastníkov na zasadnutí Rady a otvoril rokovanie   
2. Informácia o uznášaniaschopnosti, voľba/potvrdenie zapisovateľa a overovateľa, 
schválenie programu  
       Predseda konštatuje, že Rada je uznášaniaschopná.  
       Voľba zapisovateľa – za zapisovateľa bola jednomyseľne schválená p. Huljaková.  
       Voľba overovateľa – za overovateľa bol jednomyseľne schválený p. Baliga.  
       Rada bude rokovať podľa vopred oznámeného programu – program jednomyseľne      
       schválený.  

Program : 

 

1. Otvorenie  

2. Informácia o uznášaniaschopnosti, voľba/potvrdenie zapisovateľa a overovateľa, 

schválenie programu 

3. Informácia o vykonaných úkonoch a iných uskutočnených aktivitách predsedu 

a členov Rady ZSF (rokovanie s p. Tvrdým vo veci publikačnej činnosti a komisie 

porotcov, stretnutie s p. Köglerovou) 

4. Kontrola uznesení 

5. Svetová výstava (Organizačný výbor, náklady na prípravnú fázu) 

6. Časopis – nové číslo 01/2025 

7. Účasť členov na výstavách v zahraničí (Liberec 2025, Birmingham 2025, PHILA 

KOREA 2025, iné) 

8. Zariadenie nových priestorov kancelárie ZSF a presťahovanie 

9. Práca komisií 

10. Plán práce ZSF 

11. Korešpondencia 

12. Rôzne (kongres FEPA) 

13. Návrh uznesení 

14. Ukončenie 



3. Informácia o vykonaných úkonoch a iných uskutočnených aktivitách predsedu 

a členov Rady ZSF (rokovanie s p. Tvrdým vo veci publikačnej činnosti a komisie 

porotcov, stretnutie s p. Köglerovou) 

Predseda ZSF uskutočnil rokovanie s p. Ivanom Tvrdým, kde prerokovali otázky 

možného spoločného postupu so SFA pri vydávaní monografických publikácií 

a otázky možnej účasti p. Tvrdého ako porotcu na súťažných  výstavách ZSF, ktorý 

svoju prípadnú účasť nevylúčil, ale nevedel si predstaviť spoluprácu s p. Jankovičom. 

Dňa 22.1.2025 sa uskutočnilo stretnutie s p. Köglerovou na sekretariáte za účasti 

predsedu, M. Ziku a J. Huljakovej, na ktorej jej bola vyjadrená veľká vďaka, 

odovzdaný ďakovný list, schválená odmena a  kytica kvetov, ktorú predseda ZSF 

zakúpil z vlastných finančných prostriedkov. 

Na zasadnutí Rady bol podaný návrh na poďakovanie pani Köglerovej za jej prácu vo 

zväze aj v najbližšom čísle časopisu. 

 

4. Kontrola uznesení 

 

Uznesenia  zo zasadnutia Rady ZSF zo dňa 14.12.2024 

  

1. Vyžiadať od každého člena komisie znalcov súhlas s uverejnením jeho osobných 

údajov na webe ZSF. Zodpovedná: Huljaková; Termín: bezodkladne, informácia 

na zasadnutí Rady, Huljaková informovala o komunikácii s predsedom komisie 

znalcov p. Jurkovičom, ktorý vzhľadom na absenciu niektorých súhlasov zatiaľ 

nevydal súhlas s uverejnením čiastočného zoznamu a prisľúbil všetky požadované 

údaje dodať po najbližšom (májovom) zasadaní komisie. 

Rada navrhuje zatiaľ zverejniť mená znalcov s odborom, ktorí skúšajú a po ich 

zasadnutí v máji sa doplnia ostatné údaje. 

2. Uverejnenie aktuálneho zoznamu znalcov na webe ZSF. Zodpovedná: Huljaková; 

Termín: bezodkladne po získaní ich súhlasu, informácia na zasadnutí Rady. 

Riešené v predchádzajúcom bode 

3. Osloviť kandidátov do OV SLOVPHILIEX 27 za účelom potvrdenia ich členstva v 

OV. Zodpovedný: Lazar; Termín: bezodkladne, informácia na zasadnutí Rady – 

Riešené v samostatnom bode programu 

4. Osloviť všetkých autorov pôvodných článkov v časopise Slovenská filatelia v roku 

2024 za účelom zaslania ich osobných údajov do zmluvy a zabezpečenie vyplatenia 

príslušného autorského honoráru. Zodpovední: Huljaková, Baliga; Termín: 

31.03.2025, informácia na zasadnutí Rady, Zoznam, aj s rozsahom publikovaných 

článkov bol  vytvorený a je potrebné bezodkladne osobitne osloviť všetkých autorov 

pôvodných článkov za účelom poskytnutia údajov do autorskej zmluvy, tak aby do 

daného termínu (31.03.2025) boli zmluvy podpísane a honoráre  vyplatené. 

5. Zabezpečiť stretnutie s H. Krejčom za účelom sfunkčnenia mediálnej komisie 

Zodpovední: M. Polovka a V. Jankovič; Termín: 31. 01. 2025, informácia na 

zasadnutí Rady, V. Jankovič oznámil vystúpenie z tejto komisie vzhľadom na to, 

že už je v mnohých komisiách a svoj prínos v nej teraz nevidí. Stretnutie preložené 

na február 2025. 

6. Dopracovať koncepciu komisie poštovej histórie a zistiť záujem členov ZSF o účasť 

v takejto komisii. Zodpovedný: Bachratý; Termín: 28. 02. 2025, v procese – 

informáciu o postupe predložil F. Divok 

7. Vypracovať plán práce ZSF na obdobie 2024 – 2027. Zodpovední: všetci členovia 

Rady. Termín: bude prerokované na on line stretnutí Rady 23. 01. 2025, informácia 

na zasadnutí Rady, Riešené v samostatnom bode programu 



8. Zaslať rozhodnutia Rady podľa schválených uznesení dotknutým členom ZSF a  

tretím osobám. Zodpovedný: Lazar; Termín: 15. 01. 2025, najskôr však po overení 

zápisnice zo zasadnutia Rady, splnené 

9. Zabezpečiť zverejnenie aktuálnej zápisnice a uznesení na webe. Zodpovední: 

Baliga, Huljaková, Polovka; Termín: bezodkladne po overení zápisnice 

overovateľom, splnené 

10. Aktualizovať, prípadne prepracovať smernicu pre webovú stránku zväzu. 

Zodpovedný: Polovka; Termín: 31.01.2025, v procese. M. Polovka požiadal 

o pripomienky k súčasnému zneniu, nakoľko podľa jeho názoru je súčasné znenie 

vyhovujúce. 

11. Zabezpečiť inventarizáciu knižného fondu. Zodpovedný: Jankovič, Termín: 31. 12. 

2025, v procese 

12. Vytvorenie knižničného poriadku. Zodpovedný: Jankovič, Termín: 31. 12. 2025, v 

procese 
  

5. Svetová výstava (Organizačný výbor, náklady na prípravnú fázu) 

 

V úvode predseda ZSF vyjadril hlboké sklamanie nad odmietnutím účasti 

v organizačnom výbore výstavy zo strany kľúčovej osoby, predsedu výstavnej komisie 

V. Jankoviča a zároveň deklaroval v tejto súvislosti pre prípad nezrealizovania 

svetovej výstavy svoju pripravenosť prevzatia zodpovednosti formou odstúpenia 

z funkcie predsedu ZSF.  

 

Predseda ZSF predložil menný zoznam kandidátov na členov organizačného výboru 

prípravnej fázy výstavy SLOVPHILEX 27, s tým, že zoznam bude postupne dopĺňaný 

v aktuálnom čase o ďalších členov realizačného tímu. 

 

 

Adam Farkaš 

Martin Jež 

Ján Nyéki 

Miroslav Bachratý 

Oldřich Jarabica 

Rudolf Šulej 

Jiří Černý 

Peter Vozár 

Filip Bulla 

Michal Zika 

Vladimír Kuchtanin 

Pavol Bojnanský 

Henrich Krejča 

Zdeněk Baliga 

Martin Králik 

Jozef Džubák 

Janka Huljaková 

Denisa Schmidtová 

Pavol Lazar 

Veronika Vančová 

 

Zoznam schválený  6 hlasovalo za, 1  proti 



 

Predseda ZSF navrhol aby prebytok z výstav BRATISLAVAFILA23 vo výške 18.500,- € 

a POPRADFILA24  vo výške 6.500,- €, celkom 25.000,- €   bol použitý na prípravnú fázu 

svetovej výstavy SLOVPHILEX 27 – hlasovanie: 6 za,  1 proti 

 

Členom Rady bol predložený návrh rozpočtu svetovej výstavy 

 

Predseda ZSF požiadal o možnosť využívania aplikácie Zoom pre účely stretnutí 

organizačného výboru. V. Jankovič ako držiteľ licencie uviedol, že aplikácia je plne 

k dispozícii pre všetky aktivity ZSF, takže v jej používaní nevidí žiaden problém. 

 

 

6. Časopis – nové číslo 01/2025 

Baliga zaslal vopred predbežný obsah 1. čísla Slovenskej filatelie, ktorý bol bez 

pripomienok akceptovaný. Zatiaľ nebola podpísaná s A. Ferdom zmluva a vyplatená 

jeho odmena za rok 2024, čo je potrebné bezodkladne urobiť.  

Bol tiež prediskutovaný problém s preberaním článkov z časopisu Slovenská filatelia, 

ktorý bol uzatvorený s tým, že každý autor, pokiaľ nemá podpísanú „výhradnú“ 

zmluvu, má právo uverejniť svoj článok v akomkoľvek časopise, kde však musí byť 

uvedené, že ide o prevzatý článok z časopisu Slovenská filatelia č. ... so súhlasom 

autora a vydavateľa. Bolo by tiež vhodné, aby zahraničné časopisy uverejnili obsah 

celého čísla, z ktorého bol článok prevzatý. 

  

7. Účasť členov na výstavách v zahraničí (Liberec 2025, Birmingham 2025, PHILA 

KOREA 2025, iné) 

- Liberec komisár Džubák – zatiaľ prihlásených 14 exponátov 41 rámov, ešte je 

možnosť sa prihlásiť do 14. 2. 2025 

- Birmingham 2025 komisár Jankovič spolu 6 exponátov 19 rámov a 1 literatúra 

- PHILAKOREA 25, nakoľko traja vystavovatelia prejavili záujem o výstavu 

v rozsahu 21 rámov bol za národného komisára navrhnutý P. Lazar – návrh bol 

jednomyseľne schválený 

- V. Jankovič požiadal o uvoľnenie z funkcie národného komisára pre výstavu 

Boston 26, ktorá nie je svetová výstava – jednomyseľne schválené 

 

 

8. Zariadenie nových priestorov kancelárie ZSF a presťahovanie 

Zväz sa presťahoval v rámci budovy z miestnosti P118a o uličku ďalej do miestnosti 

P134. 

Pre účely zariadenia kancelárie a knižnice P. Lazar daroval ZSF tri veľké stoly, šesť 

stoličiek, dve kreslá, konferenčný stolík a notebook. Okrem toho boli na 

presťahovanie a vybavenie použité finančné prostriedky ZSF :  

 550 € maľovanie s opravou steny 

                                    280 € nábytok skrinky – 14x20 €     

    100 € čistiace prostriedky, zámok, predĺžovačky, spojovací   

                                            materiál 

                                      50 € doprava nábytku 

      80 € konfigurácia notebooku 

Financie na novú kanceláriu boli jednomyseľne schválené 

 

 



9. Práca komisií 

Prediskutované v pláne práce ZSF, osobitne bola zdôraznená možnosť využívať pre 

účely jednotlivých komisií aplikáciu Zoom. 

 

10. Plán práce ZSF 

Návrh vopred poslaný členom Rady, na Rade podrobne prerokovaný, 

spripomienkovaný a jednomyseľne schválený 

 

11. Korešpondencia  
vybavované priebežne 

 

12. Rôzne (kongres FEPA)  

- Kongresu FEPA sa zúčastní V. Jankovič na výstave v Birminghame, kde ide 

ako národný komisár a porotca 

- Anketu vyhlasujeme k 15. 2. 2025 do 30. 4. 2025, vyhlásenie výsledkov 

30.5.2025 v Spišskom Štvrtku na inaugurácii poštovej známky Krásy našej 

vlasti: Gotická kaplnka v Spišskom Štvrtku 

- Nesúťažná výstava v Devínskej Novej Vsi – požiadavka na financie 

bola prerokovaná, s tým že ZSF poskytne technickú a odbornú pomoc, ako aj 

možnosť čerpania  „pôžičky“, pričom celú schému je potrebné vopred preroko-

vať s predsedom OV výstavy J. Valentínom.  Jednomyseľne schválené 

- V. Jankovič upozornil na možnosť účasti na virtuálnych výstavách 

- V. Jankovič informoval o plánovanej súťaži jednostranových exponátov 

zameraných na slovenské poštové známky vydané v roku 2024, ktorú odporúča 

zorganizovať na zvýšenie záujmu zberateľov a aj širšej verejnosti  o slovenské 

poštové známky a zberateľstvo všeobecne (skúsenosť z iných krajín). V tejto 

súvislosti je v pláne osloviť zástupcov Slovenskej pošty na spoluprácu 

a požiadať ich o príspevok na ceny pre víťazov, keďže ide o priamu 

propagáciu ich produktov. Treba dopracovať pravidlá súťaže a pripraviť 

časový harmonogram.   

- Termín ďalšej rady 22. 3. 2025 

 

13. Návrh uznesení 

Jednomyseľne schválené 

 

14. Ukončenie 

Predseda poďakoval zúčastneným a ukončil rokovanie 

https://www.pofis.sk/katalog/produkty/znamka-2025-krasy-nasej-vlasti-goticka-kaplnka-v-spisskom-stvrtku
https://www.pofis.sk/katalog/produkty/znamka-2025-krasy-nasej-vlasti-goticka-kaplnka-v-spisskom-stvrtku

